
BR.0012.2.11.2011 
 

Protokół Nr  11/11 
z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich w dniu 10 listopada 2011 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli radni – zgodnie z listą obecności oraz Pani Stanisława Grabek. 
 
Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektu budżetu na 2012r. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Sprawy mieszkaniowe. 

 
Ad. 1 
Z uwagi na brak projektu budżetu na 2012r. temat przesunięto na wspólne posiedzenie 
komisji w dniu 21 listopada 2011r. 
 
Ad. 2 
Pani Stanisława Grabek przedstawiła radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Kryształowice. Propozycja Sołtysa „ul. Brzozowa”, propozycja 
mieszkańca „ul. Jesionowa”, propozycja gminy „ ul. Gajowa”. 
Radna Danuta Nowak wyjaśniła, że mieszkańcy również chcieli ul. Brzozową ale 
wytłumaczono im, że taka nazwa jest już w innych miejscowościach gminy i lepiej byłoby 
wymyślić inną. 
 
Radni jednogłośnie ( 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali nadanie nazwy „Brzozowa”. 
 
Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o wysłanie do komitetów wyborczych pism 
przypominających o konieczności usunięcia plakatów wyborczych. Dodał, że wczoraj minął 
termin ich usunięcia, a m.in. plakaty Pana Sidorowicza i Czarneckiego nadal wiszą na terenie 
gminy. 
 
Radni jednogłośnie ( 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali złożony wniosek. 
 
Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o wystąpienie do Komendanta Policji o 
wykonanie parkingu przed budynkiem Komisariatu. Zaznaczył, że z jednej strony jest stroma 
skarpa, a z drugiej stają samochody interesantów i samej Policji i ciężko jest przejechać. 
Dodał, że gdyby przesunięto trochę ogrodzenie można byłoby wykonać zatoczki.  
 
Radni jednogłośnie ( 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali złożony wniosek. 
 
Przewodniczący komisji Mirosław Lech powiedział, że przed komisją rozmawiał z Panem 
Dominikiem Szwedowskim na temat pism kierowanych do Starostwa, ponieważ ostatnio 
odpowiedź Starostwa na każdy wniosek radnych jest negatywna.  Dodał, że Pan Dominik pyta 
czy nadal ma pisać do nich pisma wiedząc, że odpowiedź i tak będzie negatywna, czy komisja 
zaproponuje inne rozwiązanie np. spotkanie ze Starostą lub Dyrektorem w celu podjęcia 
współpracy? 
Radny Tomasz Sadkiewicz powiedział, że zorganizowanie spotkania jest dobrym pomysłem. 
Przewodniczący komisji Mirosław Lech powiedział, że szczegóły dotyczące spotkania 
zostaną ustalone. 
Radna Danuta Nowak przypomniała o obsuwającej się skarpie, która pokazywała podczas 
spotkań wiejskich. Dodała, że jest to naprawdę pilna sprawa, ponieważ może dojść do 
nieszczęścia. Poprosiła komisję o skierowanie do Burmistrza wniosku z prośbą o 



przyspieszenie realizacji tego zadania. Dodała, że do zadania można wciągnąć również Pana, 
którego ciężki sprzęt jeździ tą drogą, aby partycypował w kosztach naprawy drogi. 
 
Radni jednogłośnie ( 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali złożony wniosek. 
 
Ad. 3 
Sprawy mieszkaniowe – protokół ZBM. 
 
 
Protokołowała  Przewodniczący Komisji 
 
Agata Rekść        Mirosław Lech 


